
 

Boden 5 oktober 2021 

 

Interpellation till regionrådet Linda Frohm angående primärvård i Bodens kommun 

Än en gång återkommer jag med en interpellation angående primärvården i Bodens 

kommun.  

Det är allmänt känt att listade patienter vid Björknäs hälsocentral har svårt att 

komma i kontakt med hälsocentralen. Björknäs HC skall dessutom ansvara för 

primärvården i byarna, Harads och Gunnarsbyn efter sammanslagningen med 

Erikslund HC  

Sandens hälsocentral sliter med trångboddhet och överinskrivning trots en tillfällig 

paviljong  

Lösningen på problemen har inte varit en paviljong vid Sanden HC eller Björknäs 

HC plan för att förbättra sin tillgänglighet och sina processer. 

Åren går och medborgarna undrar- blir det någon lösning på dagens problem och 

hur ser den i så fall ut? De svar medborgarna i Boden får kommer via pressen. Det 

kan handla om samlokalisering av hälsocentralerna till Garnisområdet för att några 

veckor senare handla om att återöppna Erikslund HC.  

Bodens kommun står inför en spännande framtid tack vare industrisatsningen 

 ”H2 Green steel” Det talas om inflyttning, kompetensförsörjning. Vi kan faktiskt 

tala om en helt ny tid för kommunen. Faktiskt ett lyft för regionen.  

Att i det läget inte kunna presentera en målbild och färdplan för den framtida nära 

vården i kommunen känns oroande.  

Frånvaron av beslut, eller beslutsvånda leder som vi vet knappast till något gott 

 

Min frågor till regionrådet är 

1) Hur tänker regionens ledning i frågan primärvård i Boden på lite längre sikt?  

2) Hur långt har man hunnit i arbetet med att lösa problemet , eller när sätts spaden 

i jorden? 

Lennart Åström (S) 

ledamot regionfullmäktige 

 


